
Młode Opalenie

WWW.JUNIORMEDIA.PL PARTNERORGANIZATOR
PROJEKTU

Zespół Szkół w Opaleniu
ul.Ks.L.Warneckiego 10
83136, Opalenie

Numer 3 10/13

BOŻE NARODZENIE  W NASZEJ SZKOLE

WESOŁYCH ŚWIĄT

Mikołaja w kominie, 
prezentów po

szyję. 
Dwa metry choinki, 

cukierków trzy
skrzynki. 

Przed domem
bałwana, 

Sylwestra do rana z
butelką szampana. 

Pysznej wigilijnej
kolacji 

i mnóstwa atrakcji.

Ile w każdym karpiu
ości, 

tyle życzę Ci
radości. 

W dniu Bożego
Narodzenia, 

niech się spełnią
Twe życzenia. 

Nocy życzę
odlotowej, 
oczywiście

sylwestrowej.

Jak co roku,
przyszedł do nas
Mikołaj! Rozdał
czekolady i ku
naszej uldze nie
rozdawał rózg :).
Tradycyjnie w
naszej szkole
zapachniało już
piernikami.
Wszyscy 

przygotowują się do
tego wspaniałego
święta, które jest
już tuż, tuż... :)   

Niedługo też
Sylwester! Życzmy
sobie nawzajem
udanego

rozpoczęcia
Nowego Roku, bo
jak wszyscy wiemy
jest to czas na
podjęcie kolejnych
wyzwań i
życiowych zadań!

Karolina
Jagodzińska

             WIGILIE KLASOWE
&

NOWY ROK

KLASA II A GIM

http://zyczenia.tja.pl/zyczenie,niechaj-boze-narodzenie.html
http://zyczenia.tja.pl/zyczenie,ile-w-kazdym-karpiu-osci.html
http://zyczenia.tja.pl/zyczenie,ile-w-kazdym-karpiu-osci.html
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 Po trzecie jestem księdzem,
człowiekiem i nie mam zamiaru się
w tym odróżniać.
3. Jakie ma ksiądz sposoby
nauczania ?
 Zakładam użycie następujących
metod, np.:
-  burza mózgów, pytań,
-  giełda definicji,
-  niedokończone zdania,
-  krzyżówka, rebus,
-  skojarzenia,
- pogadanka,
-  krąg biblijny.
4. Jakie ma ksiądz
zainteresowania?
Człowiek powinien się czymś
interesować, w innym wypadku
może nastąpić regres w jego
rozwoju duchowym, jak i
fizycznym. Dlatego moim
zainteresowaniem jest teologia,
szczególnie liturgika, piłka nożna i
siatkówka, jazda konna, etc. W
zdrowym ciele, zdrowy duch. Lubię
czytać - bardzo dobrą książkę - z
dziedziny teologii, psychologii (na
uwagę zasługuje Viktor Emmanuel
Frankl), ponieważ na dobre książki
nie mam zbytnio czasu. Moją pasją
są kulinaria, nie tylko od strony
spożywania i podziwiania dań, ale
również przygotowywania potraw. 
Dziękuję za rozmowę i życzę
magicznych Świąt Bożego
Narodzenia 
Maria Szulc

Wywiad z ks. K. Narlochem
1.  Co się podoba księdzu w naszej szkole?
Po miesiącu pracy w naszej szkole przyznaję, że jestem zbudowany
postawą grona pedagogicznego, ludzi z którymi spotykam się na co dzień,
w sposób szczególny otwartością i błyskotliwością uczniów, zaczynając
od najmłodszych a skończywszy na młodzieży gimnazjalnej. Dla młodego
nauczyciela, w tym przypadku dla mnie i nie mam na myśli wieku, ale
początek drogi katechety bardzo ważne są relacje między osobami,
budowanie dialogu opartego na rozmowie i logicznych argumentach.
Radość z czasu otrzymanego, aby móc przybliżyć ludzi do Boga. W
dzisiejszym świecie nie potrzeba nam świadectw tylko świadków, którzy
swoją postawą ukazują miłość Boga do człowieka oraz wartość i
wyjątkowość każdego człowieka. Ojciec święty Benedykt XVI w Liście
apostolskim Porta fidei inaugurującym Rok wiary napisał, że „Wiara
oznacza zaangażowanie i publiczne świadectwo. Chrześcijanin nigdy nie
może myśleć, że wiara jest sprawą prywatną”. Toteż ukierunkowuje nasze
działania na dobro naszej wspólnoty, jaką tworzymy w szkole. To co
podoba mi się w naszej szkole to otwartość i szczerość każdego
człowieka, pełnego wrażliwości z pokładem pozytywnej energii. Każda
lekcja religii to dla mnie nowe doświadczenie, nowy czas, który ubogaca i
uczy. Powiem więcej  - można być po studiach i mieć tytuł magistra - w
momencie kiedy zapomina się o byciu dla drugiego bliźnim, wtedy
wszystkie nauki oraz zdobyta wiedza uginają się, gdyż stoją na glinianych
nogach pełnych pychy i samowystarczalności. W naszej szkole uczymy
się jeden od drugiego, nie zawsze młodszy od starszego. Czego sam
doświadczam w spotkaniach z naszymi uczniami. :)
2.  Co księdza odróżnia od innych nauczycieli?
Na pierwszy rzut oka odróżnia mnie strój duchowny (tj. chociażby
koloratka) i temu nikt nie zaprzeczy. Każdy z nas wnosi pewną różność
do pracy w szkole i to jest piękne. Czy ważne jest gdzie? Nie!
Najważniejsze jest z kim tworzy się wspólnotę. Szkoła bez  uczniów i ludzi
w niej pracujących nie ma sensu.Po drugie w nauce odróżnia mnie tzw.
'Prasówka', moi uczniowie wiedzą o czym mówię :) oraz styl prowadzenia
lekcji, gdyż każdy ma własny.

ks. Krzysztof

Ks. Krzysztof

M

Narloch

Narloch

M
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Szkoła bez przemocy
Wywiad  z uczennicą - Agnieszką
Kołodziejczuk

Bezpieczeństwo w
Opaleniu najważniejsze!

                            Pięć muzycznych minut

Reaguj, gdy widzisz ,że
ktoś jest prześladowany !

Czy czujesz
się
bezpiecznie
w naszej
szkole ?
Agnieszka:
Tak, czuję
się bardzo
bezpiecznie

Na zajęciach
artystycznych
każdy uczeń
klas drugich
opowiada o
swoim
ulubionym
zespole oraz
piosence. Dzięki
temu możemy
poznać nowe
zespoły oraz
zaprezentować

naszych
ulubionych
piosenkarzy. Na
każdej lekcji
pięć
muzycznych
minut urozmaica
nasze lekcje:)

Asia Szyfka

Byłaś kiedyś
świadkiem
bójki w naszej
szkole?
Agnieszka:
Owszem,
byłam.
Zgłosiłaś to
nauczycielowi?
Agnieszka: Nie
musiałam,

ponieważ
nauczyciel
dyżurujący
zareagował
bardzo szybko.
Zauważyłaś
kiedyś ,że ktoś
jest w naszej
szkole
odrzucony ?

Czy zauważyłaś, że ktoś jest w szkole
prześladowany?
Agnieszka: Nie zauważyłam nigdy takiej sytuacji.
Jak rozwiązujecie w klasie konflikty?
Agnieszka: Długą rozmową, z pomocą wychowawcy
lub pani pedagog.

Z Agnieszką rozmawiała Asia Szyfka.

Na świecie
coraz więcej
nastolatków jest
ofiarą
prześladowań.
Gdy ktokolwiek
zauważysz, że
ktoś jest w

naszej szkole
gnębiony,
należy
natychmiast
zgłosić to do
dyrektora.
szkoły. 
(A.Sz.) 
 

SZKOŁA

Agnieszka:
Według mnie
każdy w naszej
szkole jest
zaakceptowany
przez swoich
kolegów.

 

ZS

BEZ PRZEMOCY

Opalenie
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"Prochem jesteś i w proch
się obrócisz."

Żywa lekcja historii: "Husaria - chluba oręża
polskiego".

Sprzątanie cmentarza
przez gimnazjalistów

Spektakl teatralny pt.: "Antygona"

Tuż przed
Świętem
Zmarłych
uczniowie klas
gimnazjalnych
naszej szkoły
udali się na
cmentarz

 celem
uprzątnięcia
poszczególnych
nagrobków.
Pamiętajmy o
zmarłych, gdyż
może i o nas
będą kiedyś

pamiętali
potomni.
Pamięć o
człowieku żyje
tak długo, jak
pamiętają o nas
inni.

Razem z klasą
II b i I a gim.
wybraliśmy się
na cmentarz na
Widlicach.
Wzięliśmy ze
sobą niezbędne
narzędzia.

Podzieliliśmy się
pracami - ktoś
zagrabiał a ktoś
zbierał gałęzie. 
Aron Kumor

Husaria była
chlubą
polskiego
oręża. Na
początku
października
odbyła się
żywa lekcja
historii. 

Na początku
listopada
mieliśmy okazję
uczestniczyć w
wydarzeniu
kulturalnym,
jakim był
spektakl
„Antygona”.
Sztuka
opowiada o
tragicznym
sporze

między królem
Teb a Antygoną.
Zebraliśmy się
w Domu Kultury
i pan dyrektor
stworzył nam
możliwość
obejrzenia tej
sztuki dzięki
relacji "live" z
prawdziwego
przedstawienia.
Aron Kumor

Sprzątanie

Husaria

Do naszej
szkoły
przyjechała
Chorągiew
Zaciężna APIS,
na czele z
Wielkim
Mistrzem
Jacentym z
Ordowa.
Omawiał on całą

historię
średniowiecza,
kładąc nacisk
na polską
husarię.
Obejrzeliśmy
walkę na
miecze, a sami
mogliśmy 

uczestniczyć w
inscenizacji -
np. przebierając
się za husarza i
na swoim
drewnianym
"wierzchowcu"
ruszyć do
szarży.
Aron Kumor

K.D

K.D
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Hubertus Baranus 2013
w Opaleniu

Parada
Niepodległości

Gonitwa za lisem

Parada

11 listopada, jak
co roku, Gdańsk
świętował Dzień
Niepodległości.
Wśród m.in.
zabytkowych
samochodów i
żołnierzy z II
wojny światowej
znalazła

się Chorągiew
Husarska z
Gniewu wraz z
uczennicami
naszej szkoły.
Katarzyna
Dworakowska

W okresie
jesiennym, od
października do
listopada, w
stajniach w
Polsce
organizowana
jest impreza

jeździecka, tzw.
Hubertus, od
imienia św.
Huberta -
patrona
jeźdźców.
9 listopada
Hubertus

zorganizowano
także w
Opaleniu, w
Szkółce
Jeździeckiej
PASJA.
Uczestniczyli

w nim jeźdźcy z
Pasji, z Huzarą
w Nowem i z
prywatnych
stajni.

Hubertus

Jeźdźcy
zmagali się z
wyścigiem na
czas,
Baranusem dla
starszych, Pony
Games dla
młodszych oraz
gonitwą za
lisem.

Tego dnia
odbyła się
gonitwa za
lisem, czyli za
jeźdźcem, który
ma przypięty
ogon lisa do
ramienia. Lisem
dla młodzieży
była Karolina
Ostrowska,

a złapała go
Kasia
Dworakowska.
Mamy rozety,
puchary i
świetne
wspomnienia.

Katarzyna
Dworakowska

Impreza, na
której nie można
nie być

K.Dworakowska

K.D.
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                          Koncert chóru Bel Canto

Dnia 17 grudnia 2013 roku w Domu
Kultury w Opaleniu odbył się
koncert, którego główna atrakcją
był występ chóru Bel Canto.
Oprócz chóru mieliśmy
przyjemność posłuchać gry na
instrumentach takich jak gitara,
klarnet, pianino i trąbka. Wszystko
odbyło się oczywiście pod
nadzorem pani Katarzyny Firyn.
Koncert można zaliczyć do
udanych, gdyż na koniec został
nagrodzony gromkimi brawami
przez publiczność. 

                            Maria Szulc

M

M

M

M
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